

《2 Live Crew乐队成员Brother Marquis去世》

Mark Ross, the rapper who performed as Brother Marquis as a member of the hip-hop group 2 Live Crew, has died, according to posts shared on 2 Live Crew ' s social media accounts on Monday night.

据2 Live Crew嘻哈乐团的社交媒体账号周一晚上发布的帖子称，以“ Brother Marquis ” 身份出道的嘻哈歌手马克·罗斯(Mark Ross)已经去世。



He was 58.

享年58岁。

No cause of death was shared. CNN has reached out to representatives for Ross and 2 Live Crew for comment.

帖子并未提及去世原因。CNN已联系罗斯和2 Live Crew的代表进行评论。

Luther Campbell, better known as Uncle Luke and a former member of 2 Live Crew, paid tribute in a post on X.

卢瑟·坎贝尔(Luther Campbell), 又名Uncle Luke, 是2 Live Crew的前成员, 在X上发帖表示哀悼。

“ My Condolence goes out to the Family of Brother Marquis and so many of his Fans from around the World after learning his passing. We took on so many fights for the culture made Great music together something I would never forget, ” Campbell wrote in part. “ The Brother Marquis, that I know would want us to celebrate his life that ’ s exactly what I ’ m gonna do. R.I.P My Brother. ”

坎贝尔写道: “ 得知 ‘ Brother Marquis ’ 去世的消息后, 我向他的家人以及来自世界各地的众多粉丝表示哀悼。我们为了文化进行了许多斗争, 一起创造了伟大的音乐, 这是我永远不会忘记的。 ” “ 我认识的那位 ‘ Brother Marquis ’ 会希望我们庆祝他的生命, 这正是我打算做的。愿我的兄弟安息。 ”

While not an original member of 2 Live Crew, Ross was a notable one.

尽管罗斯不是2 Live Crew的原始成员, 但他仍是一位值得注意的成员。

Born in Rochester, New York, he spent his formative years in Los Angeles before relocating to Miami.

他出生于纽约州罗彻斯特, 在搬到迈阿密之前, 他在洛杉矶度过了成长的关键岁月。

He joined 2 Live Crew in 1986, becoming part of the group who included DJ Mr. Mixx (David Hobbs), Fresh Kid Ice (Christopher Wong Won) and Campbell, then performing under the name Luke Skyywalker.

1986年, 他加入了2 Live Crew乐队, 成为该乐队的一员, 乐队成员还包括DJ Mr. Mixx(大卫·霍布斯)、Fresh Kid Ice(克里斯托弗·黄温)和坎贝尔, 他当时以Luke Skyywalker为艺名表演。

They became known for their overtly sexual songs, lyrics and performances, including the 1989 hit “ Me So Horny. ”

他们因大胆性感的歌曲、歌词和表演而知名, 包括1989年的热门单曲《Me So Horny》。

That song was included on their 1989 album “ As Nasty As They Wanna Be, ” which was ruled obscene by a Florida judge and became one of the first to have a “ Parental Advisory: Explicit Content ” label attached.

这首歌被收录在他们1989年的专辑《As Nasty As They Wanna Be》中, 该专辑被佛罗里达州的一名法官裁定为淫秽内容, 并首次贴上了 “ 家长提示: 内容露骨 ” 的标签。

The group disbanded in the 1990s, but Ross reunited with Hobbs and Won during the 2000s. They toured together until Won ' s death in 2017.

该乐队在1990年代解散，但罗斯在2000年代与霍布斯和温重聚。他们一直合作巡演，直到2017年温去世。

重点词汇：

1. rapper: 说唱歌手
2. hip-hop: 嘻哈
3. crew: 团队
4. social media: 社交媒体
5. cause of death: 死因
6. tribute: 致敬
7. condolence: 哀悼
8. fight: 斗争
9. culture: 文化
10. notable: 显著的
11. formative years: 成长岁月
12. relocate: 搬迁
13. overtly: 明显地
14. hit: 热门单曲
15. album: 专辑
16. obscene: 淫秽的
17. Parental Advisory: 家长提示

18.Explicit Content: 露骨内容

19.disband: 解散

